
Protokół Nr 34/21 
z posiedzenia Komisji 

w dniu 28 maja 2021 roku 

W posiedzeniu w trybie zdanym udział wzięli: 

1. IRENEUSZ BALCER - Przewodniczący Komisji 

2. BARBARA BURY 

3. IWONA SIKORSKA 

4. JAROSŁAW TADYCH 

5. MAREK CHART 

6. AGNIESZKA SEYDAK 

z uczestnictwem: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie o godz. 13.10. 

i powitał zebranych, następnie przedstawił porządek obrad. 

1. Analiza kosztów działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 

Centrum Administracyjnego Domów dla Dzieci z siedzibą w Więcborku, 

Rodzinnego Domu Dziecka w Wąwelnie, Warsztatów Terapii Zajęciowej i 

Domów Pomocy Społecznej 

2. Opiniowanie projektów uchwał na sesję. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Zakończenie. 

Ad. 1. 

Wiesława Stafiej Kierownik WTZ przedstawiła koszty finansowe placówki, którą 

kieruję ( zał. nr 1). 

Mieczysław Kaproń Dyrektor RDD w Wąwelnie przedłożył informację nt. kosztów 

funkcjonowania Domu (zał. nr 2). 

Beata Lida Dyrektor CAPÓW złożyła informacje nt. sytuacji finansowej placówki, 

(zał. nr 3). Wspomniała o środkach dodatkowych dla dzieci pochodzących ze 

świadczenia 500+. 

Przewodniczący Komisji zapytał o odpłatności za obsługę IOD , informatyka i koszty 

obsługi NZZ Solidarność. 
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Dyrektor CARDD B. Lida odniosła się do wskazanych wydatków. Z mocy ustawy o 

związkach zawodowych musieliśmy proporcjonalnie utrzymywać związkowca. 

Przewodniczący Komisji odniósł się do paragrafu 3300 pozostałe usługi. Wnosił o 

uszczegółowienie wydatków. 

E. Tomasz główna księgowa wyjaśniła, że są to ścieki i wywóz nieczystości na każda 

osobę i usługi za sprzątanie Centrum. Przeglądy okresowe budynków. W tym 

paragrafie wydatki związane z myciem elewacji w Małej Cerkwicy. 

Przemysław Dziubiński Dyrektor DPS w Kamieniu Kraj. poinformował, że 

wydatki ogółem na Dom wyniosły 4.065.028,42 zł. ( szczegółowe sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 4). 

S. Sylwia Blok Dyrektor DPS dla Dzieci poinformowała, że łączny budżet jednostki 

wyniósł 3.247.812,03 zł. 

E. Świerczewska -Borowiak złożyła sprawozdanie finansowe z działalności 

Radna B. Bury zapytała czy jest problem ze stawkami dla lekarzy orzeczników? 

E. Świerczewska-Borowiak poinformowała, że na ten rok udało się utrzymać stawki 

na poziomie 40 zł na orzeczenie i około 30 zł na specjalistę. Zapewniła, że Zespół 

mieści się w określonych stawkach. 

E. Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR poinformowała, że na utrzymanie Centrum 

przeznaczono 819.000,00 zł. 

Ad. 2. 

Pani Skarbnik Małgorzata Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie na 2021 r. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 3. 

Spraw wniesionych nie było. 

Ad. 4. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie K 

PZds.ON. 

Ireneusz Balcer 

<iekło-Theil 


